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Vragen van het statenlid SP-fractie (G. van Unen)  ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
 
AANHANGSEL 
 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2011 nummer 074. 
 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake Salaris top 
ADRZ ten onrechte gerechtvaardigd 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 25-07-2011)  

1. De SP heeft hier al vaker vragen over 
gesteld. De gedeputeerde heeft toen 
toegezegd dat de Provinciale Staten 
het accountantsrapport mochten 
inzien. Wanneer gaat dit gebeuren? 

 

1. Inmiddels is door de voorzitter van de 
Raad van Toezicht van het Admiraal de 
Ruyterziekenhuis de rapportage van de 
feitelijke bevindingen inzake het onderzoek 
verantwoording bezoldiging bestuurders 
2010 vertrouwelijk aan ons college 
toegezonden. Deze rapportage is alleen 
voor de Raad van Toezicht opgesteld. 

 
2. Is het college het met de SP eens dat 

er een groot verschil is tussen wat 
bureaucratisch klopt en wat maat-
schappelijk aanvaardbaar is in het 
geval van deze ziekenhuisbestuur-
ders?  

 

2. Een bestuurlijk oordeel van onze kant over 
dit onderwerp is niet aan de orde omdat dit 
een landelijke aangelegenheid betreft. 

3. Vind dit college de salarissen van deze 
bestuurders, net als de SP, ook 
maatschappelijk onacceptabel? Zo 
nee, waarom niet?  

 

3. Zie ons antwoord op vraag 2. 

 

4. Kan het college vertellen hoeveel 
handen aan het bed kan je met € 
591.939,- betalen? 

4. Neen. 

 

5. Hoe kunnen wij voorkomen dat deze 
bestuurders zich in deze 
omstandigheden zichzelf ook dit jaar 
opnieuw meer dan € 169.000,- laten 
uitbetalen?  

 

5. Zie ons antwoord op vraag 2. 

 

6. Hoever is de broedende kip ( de 
gedeputeerde) met de ziekenhuisvisie 
en wil het college deze overwegingen 
meenemen in de nieuwe 
ziekenhuisvisie?  
 

6. Momenteel worden interviews gehouden in 
het kader van de opstelling van de visie. 
Gelet op het aantal gesprekken dat plaats 
moet vinden en meestal volle agenda's van 
te interviewen personen, vergt dit enige 
tijd. Ons streven is er nog steeds op gericht 
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eind dit jaar -of zoveel eerder als mogelijk-  
een concept van een visie gereed te 
hebben. 
Salariëring van bestuurders of overig 
personeel maakt geen onderdeel uit van 
deze visie. 
 
 

 
 

 MIDDELBURG, 13 september 2011  
 
 

Namens de fractie van de SP, Gedeputeerde staten, 
 
 

SP-fractie Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
 
Bestede tijdsduur beantwoording vragen: ca. 1 uur.  


